
To use your card, simply go to any Tavola Store within UAE and bring along a printed copy or show this 
email on your screen to the cashier. 1. Only redeemable at any Tavola stores in UAE 2. Valid for 12 months 
from date of issuance. 3. Cannot be returned or refunded and cannot be replaced if lost, stolen or damaged 4. 
If misplaced Tavola and MYLIST cannot block/cancel the card, and will not be responsible for any 
transactions on lost/stolen card 5. MYLIST reserves the right to cancel if we deem such action necessary. If 
so, we may either provide a replacement gift card of equivalent value unless we suspect fraud in relation to a 
gift card. The gift card remains MYLIST property 6. Should the brand or retailer mentioned on the gift card 
is not operating any more for any reason or is not in partnership with MYLIST or any company affiliated 
with MYLIST, MYLIST reserves the right to exchange the card against a MYLIST gift card or any other 
gift card for an equivalent value. No cash or points refund is allowed 7. MYLIST reserves the right to update 
and change the terms and conditions the MYLIST gift cards at any time. This does not affect your legal 
rights. 8. Receipt and use of this gift card constitute acceptance of our Terms and Conditions and we 

therefore recommend you read them carefully رجاتم نم يأ ةرايز ىوس كيلع ام ،كتقاطب مادختسال 
 ينورتكلإلا ديربلا اذه راهظإ وأ ةعوبطم ةخسن راضحإو ،ةدحتملا ةيبرعلا تارامإلا لخاد الوفات
 ةيبرعلا تارامإلا يف الوفات رجاتم نم يأ يف طقف اهدادرتسا نكمي .1 .فارصلل كتشاش ىلع
 اهلادبتسا نكمي الو اهدر وأ اهتداعإ نكمي ال3 . .رادصإلا خيرات نم ارهش 12 ةدمل ةحلاص .2 .ةدحتملا
 يامو الوفات ل نكمي ال ،ةقاطبلا ةقرس وأ نادقف لاح يف4 . .اهفلت وأ اهتقرس وأ اهنادقف ةلاح يف
 / ةدوقفملا ةقاطبلا ىلع متت ةلماعم يأ نع ةيلوؤسملا ءالخإ عم ،اهئاغلإ /اهرظح تسيل
 رمألا ناك اذإ .يرورض ءارجإلا اذه نأ انيأر اذإ ءاغلإلا يف قحلاب تسيل يام ظفتحت5. .ةقورسملا
 اميف لايتحا ثودح يف كشن مل ام ةلداعم ةميقب ةليدب اياده ةقاطب ميدقت انل زوجيف ،كلذك
 ليغشت مدع ةلاح يف6 . تسيل يام ةيكلم ايادهلا ةقاطب لظت .ايادهلا ةقاطبب قلعتي
 مل وأ بابسألا نم ببس يأل ايادهلا ةقاطب يف روكذملا ةئزجتلا عئاب وأ ةيراجتلا ةمالعلا
 يف قحلاب تسيل يام ظفتحت ،تسيل يام ل ةعبات ةكرش يأ وأ تسيل يام عم ةكارش يف نكي
 ةميقب اياده ةقاطب .ىرخأ اياده ةقاطب يأ وأ تسيل يام اياده ةقاطب لباقم ةقاطبلا لادبتسا
 ثيدحت يف قحلاب تسيل يام ظفتحت7 . طاقنلا وأ دوقنلا دادرتساب حمسي ال .ةلداعم
 .ةينوناقلا كقوقح ىلع رثؤي ال اذه .تقو يأ يف تسيل يام اياده تاقاطب ماكحأو طورش رييغتو
 اهتءارقب يصون كلذل ،انماكحأو انطورشل اًلوبق هذه ايادهلا ةقاطب مادختساو مالتسا لكشي .8
.ةيانعب


